
BR-01.0063-8-4/07

Protokół nr 5/07
z posiedzenia Komisji Edukacji  i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 13 lutego 2007 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu,  któremu przewodniczyła  Marta  Patena  -  Przewodnicząca  Komisji, 
udział  wzięli  członkowie  Komisji  wg  listy  obecności  stanowiącej  załącznik  nr  1  oraz 
zaproszeni  goście  według  listy  obecności  nr   2  stanowiącej  załącznik  do  niniejszego 
protokołu.

Przewodnicząca Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 
prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzyła posiedzenie Komisji. 
Następnie przedstawiła  proponowany porządek posiedzenia.
Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:
1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) nadania imienia Zespołowi Szkół Mechanicznych nr 2 w Krakowie, Al. Skrzyneckiego 12 

– druk nr 75,
b) zamiaru likwidacji XXVII Liceum Profilowanego Specjalnego oraz XXXIX Liceum 

Ogólnokształcącego Specjalnego dla Niewidomych i Słabowidzących funkcjonujących w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno Wychowawczym dla Dzieci Niewidomych i 
Słabowidzących w Krakowie, ul. Tyniecka 7 – druk nr 81,

c) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 147 w Krakowie -  według druku nr 83
d) zamiaru likwidacji Gimnazjum Specjalnego Nr 57 wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych Nr 7 z siedzibą w Szpitalu Specjalistycznym im. S. Żeromskiego w 
Krakowie, os. Na Skarpie 66  - według druku nr 86,

e) regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską 
Kraków  - według druku nr 76,

2. Sprawy bieżące.

Ad. 1.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a) nadania imienia Zespołowi Szkół Mechanicznych nr 2 w Krakowie, Al. Skrzyneckiego 12 

– druk nr 75,
Elżbieta  Lęcznarowicz  – Zastępca  Prezydenta  Miasta  Krakowa omówiła  projekt  uchwały. 
Ponieważ do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag, Przewodnicząca 
poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu
W obecności  7  członków  Komisji  w  głosowaniu  przy  7  głosach  –  „za”  (jednogłośnie), 
Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi 
Szkół Mechanicznych nr 2 w Krakowie,  Al.  Skrzyneckiego 12  -  według druku nr 75 – 
Opinia nr 1/07.

b) zamiaru likwidacji XXVII Liceum Profilowanego Specjalnego oraz XXXIX Liceum 
Ogólnokształcącego Specjalnego dla Niewidomych i Słabowidzących funkcjonujących w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno Wychowawczym dla Dzieci Niewidomych i 
Słabowidzących w Krakowie, ul. Tyniecka 7 – druk nr 81,

Jan Żądło – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały.
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag i zastrzeżeń, wobec czego 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu.



W obecności 7 członków Komisji w głosowaniu przy; 6 głosach – za, 0 gł. – przeciwnych i 1 
głosie  wstrzymującym,  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie 
zamiaru  likwidacji  XXVII  Liceum  Profilowanego  Specjalnego  oraz  XXXIX  Liceum 
Ogólnokształcącego  Specjalnego  dla  Niewidomych  i  Słabowidzących  funkcjonujących  w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno Wychowawczym dla Dzieci Niewidomych i Słabowidzących w 
Krakowie, ul. Tyniecka 7 -  według druku nr 81 – Opinia Nr 2/07.

c) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 147 w Krakowie -  według druku nr 83

Jacek Matuszek  - Dyrektor Wydziału Edukacji omówił projekt uchwały.
Wojciech  Hausner  zwrócił  się  z  zapytaniem  czy  zamiar  przekształcenia  szkoły  był 
konsultowany ze społecznością lokalną i jaki był koszt utrzymania tej placówki.
Jacek  Matuszek  wyjaśnił,  że  zamiar  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  nr  147  był 
uzgodniony z Radą Dzielnicy X poprzedniej  kadencji.  Dodał,  że roczna kwota wydatków 
w przeliczeniu  na jednego ucznia   wynosiła  6707 zł,  co stanowi 151% średniej  kwoty w 
pozostałych szkołach.
Ponieważ więcej uwag nie zgłoszono, Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały.
W obecności  9  członków  Komisji  w  głosowaniu  przy  9  głosach  –  „za”  (jednogłośnie), 
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  przekształcenia 
Szkoły Podstawowej nr 147 w Krakowie -  według druku nr 83 – Opinia Nr 3/07.

d) zamiaru likwidacji Gimnazjum Specjalnego Nr 57 wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Specjalnych Nr 7 z siedzibą w Szpitalu Specjalistycznym im. S. Żeromskiego w 
Krakowie, os. Na Skarpie 66  - według druku nr 86,

Jan Żądło – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji przedstawił projekt uchwały.
Do powyższego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag i zastrzeżeń, wobec czego 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie projektu.
W obecności  8  członków  Komisji  w  głosowaniu  przy  8  głosach  –  „za”  (jednogłośnie), 
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji 
Gimnazjum Specjalnego Nr 57 wchodzącego w skład Zespołu Szkół  Specjalnych Nr 7 z 
siedzibą w Szpitalu Specjalistycznym im. S. Żeromskiego w Krakowie, os. Na Skarpie 66  - 
według druku nr 86 – Opinia Nr4/07.

e) regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską 
Kraków  - według druku nr 76,

Elżbieta Lęcznarowicz – Zastępca Prezydent Miasta Krakowa omówiła projekt uchwały w 
sprawie regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w  przedszkolach,  szkołach  i  innych  placówkach  prowadzonych  przez  Gminę  Miejską 
Kraków.  Dodała,  że  treść  Regulaminu  określającego  zasady  wynagradzania  nauczycieli 
zatrudnionych  w  przedszkolach, szkołach i innych placówkach prowadzonych przez Gminę, 
uzgodniony został z oświatowymi związkami zawodowymi w Krakowie.
W dyskusji nad projektem uchwały, w której między innymi;
Małgorzata Jantos pytała czy w budżecie miasta są zabezpieczone środki na to zadanie, kto 
może wnioskować o nagrodę dla dyrektora szkoły i czy Rada Rodziców może wystąpić z 
takim wnioskiem.
Wojciech  Hausner  zwrócił  się  z  zapytaniem  czy  Wydział  Edukacji  monitoruje  rozdział 
dodatków w poszczególnych szkołach, czy dodatki motywacyjne przydzielane są po równo 
dla nauczycieli i kto ma wpływ na ich wysokość.
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Marta  Patena  pytała  czy  Regulamin  określający  zasady  wynagradzania  nauczycieli  jest 
jednakowy dla wszystkich szkół,  bo jeżeli  tak to dlaczego w § 4 pkt 11 nie ma mowy o 
egzaminach maturalnych, czy zgodnie z zapisem § 5 pkt 3  Prezydent Miasta zwiększył środki 
finansowe przeznaczone na dodatek motywacyjny dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 
w których przeprowadzane są egzaminy maturalne.
Mirosław Gilarski zwrócił się z zapytaniem do przedstawicieli związków zawodowych czy są 
zadowoleni z takich propozycji zwiększenia dodatków dla nauczycieli i dyrektorów.
Udzielając odpowiedzi na poruszone zagadnienia Elżbieta Lęcznarowicz poinformowała, że 
na podwyżki z budżetu miasta zostało zarezerwowanych 6,5 mln zł. Ponadto na podwyżki 
pensji zasadniczych nauczycieli z budżetu centralnego ma wpłynąć kwota 8 mln zł.
Dodała, że budżet  w zakresie edukacji jest wartością płynną, wobec czego może być różnie.
Poinformowała  również,  że  od  chwili  wprowadzenia  nowych matur,  nauczyciele  nie  byli 
dodatkowo  wynagradzani  za  pracę  przy  egzaminach  maturalnych.  Natomiast  Prezydent 
Miasta  zwiększył środki finansowe przeznaczone na dodatek motywacyjny dla nauczycieli za 
pracę przy egzaminach ustnych. W tej chwili ciężar zapłaty za egzaminy przejęła Okręgowa 
Komisja Egzaminów Szkolnych.
Jan Żądło wyjaśnił, że dodatki motywacyjne dla nauczycieli przydziela dyrektor szkoły lub 
specjalna  Komisja.  Jest  regulamin,  który  wytycza  kierunki  rozdziału  dodatków 
motywacyjnych  wobec czego nie ma pełnej dowolności dla dyrektorów. Natomiast nagrody 
dla dyrektorów szkól przyznaje Prezydent Miasta lub Zastępca Prezydenta, Kurator, Dyrektor 
Wydziału Edukacji. Rada Rodziców może zawnioskować o wystąpienie o dodatek.
Obecni  na  posiedzeniu  przedstawiciele  związków  zawodowych  wyrazili  zadowolenie 
z negocjacji. Nie ukrywali, że chcieli, by dodatki wynosiły 7 %. 
 Ponieważ więcej uwag nie zgłoszono, Przewodnicząca poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały
W obecności  8  członków  Komisji  w  głosowaniu  przy  8  głosach  –  „za”  (jednogłośnie), 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała  projekt  uchwały w sprawie Regulaminu określającego 
niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i innych 
placówkach prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków  -  według druku nr 76 - Opinia 
Nr 5/07

Ad. 2.
Sprawy bieżące

Jacek Matuszek zwrócił  się  z prośbą o wydelegowanie przedstawicieli  Komisji  do 
prac w komisjach konkursowych na stanowiska dyrektorów szkół  i placówek oświatowych.

Uzgodniono,  że  w  przerwie  sesji  Rady,  Komisja  wskaże  Radnych  do  udziału  w 
pracach komisji Konkursowych.

Wobec zrealizowania porządku, Przewodnicząca Komisji o godzinie 17.30 zamknęła 
posiedzenie.

 Przewodnicząca Komisji

Marta Patena
 

 Protokołowała:

K. Sitek 
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